

Гл. 8. СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ

1. Беженару Л. Е., доктор филологических наук, доцент кафедры Славистики «Петру Караман» Ясского университета «Ал.И.Куза».

(Яссы, Румыния).

Bezhenaru L. E., doctor of philological Sciences, associate Professor of Slavic Philology "Petru Caraman» Yass University " Al. I. Kuza» *(Iasi, Romania).*

ludbejenaru@gmail.com

2. Борсук Н. Н., кандидат филологических наук, зав. кафедрой белорусского и русского языков УО «Брестский государственный технический университет» *(Брест, Республика Беларусь)*

Borsuk N. N., candidate of philological Sciences, head of the Department. Department of Belarusian and Russian languages of the Brest state technical University *(Brest, Republic of Belarus)*

borsnina@yandex.by

3. Будник, О. А. преподаватель кафедры БиРЯ Брестского государственного технического университета *(г. Брест, Республика Беларусь)*

Budnik W. A., lecturer, drzewny of the Brest technical University

(Brest, Belarus)

budnik84@bk.ru

4. Габдулхаков В. Ф., доктор педагогических наук, профессор, Казанский (Приволжский) федеральный университет *(Россия, Татарстан)*

Gabdulkhakov Valerian Faritovich, PhD, Professor Kazan (Volga region) Federal University *(Russia, Tatarstan)*

Pr_Gabdulhakov@mail.ru

5. Гетманская Е. В., доктор педагогических наук, профессор кафедры методики преподавания литературы Московского государственного педагогического университета *(г. Москва, Российская Федерация)*

Getmanskaya Elena V., doctor of pedagogical Sciences, Professor of the Department of methods of teaching literature, Moscow state pedagogical University *(Moscow, Russian Federation)*

getmel@mail.ru

6. Дацкевич А. А., аспирант Института истории НАН Беларуси *(Брест, Республика Беларусь).*

Datskevich Anton post-graduate student Of the Institute of history of the national Academy of Sciences of Belarus *(Brest, Republic of Belarus).*

antodackievich@gmail.com

7. Дьяченко Ю. В., кандидат филологических наук, доцент БУ ВО Ханты-Мансийского автономного округа – Югры «Сургутский государственный университет» (*г. Сургут, Российская Федерация*).

Dyachenko Yu. V., Ph. D., associate Professor, UNIVERSITY of Khanty-Mansiysk Autonomous Okrug-Yugra "Surgut state University" (*Surgut, Russian Federation*).

8. Жигалова М. П., доктор педагогических наук, профессор кафедры белорусского и русского языков, Брестский государственный технический университет (*г. Брест, Республика Беларусь*)

Zhigalova M. P., doctor of pedagogical Sciences, Professor of the Belarusian and Russian Language Department Brest state technical University (*Brest, Belarus*)

zhygalova@mail.ru

9. Забродина И. К., кандидат филологических наук, доцент, зам. директора по науке и развитию Института иностранных языков и международного сотрудничества, Томский государственный педагогический университет (*г. Томск, Российская Федерация*).

Zabrodina I. K., Ph. D., associate Professor, Deputy. Director for science and development of the Institute of foreign languages and international cooperation Tomsk state pedagogical University (*Tomsk, Russian Federation*).

zabrodinairina@tspu.edu.ru

10. Заика З. М., кандидат филологических наук, доцент кафедры белорусского и русского языков, Брестский государственный технический университет (*г. Брест, Республика Беларусь*)

Zaika Z. M., Ph. D., associate Professor, Belarusian and Russian Language Department Brest state technical University (*Brest, Belarus*)

11. Захарчук Л. А., кандидат педагогических наук, доцент кафедры педагогики начального образования Брестского государственного университета им. А.С.Пушкина (*г. Брест, Республика Беларусь*).

Zakharchuk L. A., candidate of pedagogical Sciences, associate Professor of the Department of pedagogy of primary education of the Brest state University named after A. S. Pushkin (*Brest, Republic of Belarus*)

alexzaharchuk@rambler.ru

12. Игнатюк Т. М., старший преподаватель кафедры БиРЯ Брестского государственного технического университета (*г. Брест, Республика Беларусь*)

Ignatyuk T. N., senior lecturer of the Belarusian and Russian Language Department Brest, Brest state technical University (*Brest, Republik of Belarus*)

tignatyuk@mail.ru

13. Кицан О. В., кандидат філологічних наук, доцент кафедри теорії літератури та зарубіжної літератури Факультету філології та журналістики, Волинський національний університет імені Лесі Українки (*м. Луцьк Україна*)

Kytsan O., candidate of philological Sciences, Associate Professor of the Department of literary theory and foreign literature of the Faculty of philology and journalism, Lesya Ukrainka Volyn National University (*Lutsk, Ukraine*)

1982kitsan@gmail.com

14. Кобылянская Л. И., доктор психологии, конференциар університар, доцент кафедри психологии и педагогики Славянського університета в Республіке Молдова (*г. Кишинэу, Республіка Молдова*).

Kobylyanskaya Larisa I., doctor of Philosophy (Ph.D) in Psychology, Associate Professor Department of psychology and pedagogy of the Slavic University in the Republic of Moldova (*mun. Chisinau, Republic of Moldova*)

larisakobylyanskaya@rambler.ru

15. Койнова-Цёлнер Ю. В., научный сотрудник, доктор философских наук, кандидат педагогических наук Педагогического факультета Технического Университета (*г. Дрезден, Германия*).

Koinova-Zoellner Julia, research associate, doctor of philosophy, candidate of pedagogical Sciences, faculty of Education, Technical University (*Dresden, Germany*)

Julia.Koinova-Zoellner@tu-dresden.de

16. Копцова Ю. А., старший преподаватель кафедры общеобразовательных дисциплин и методик их преподавания психолого-педагогического факультета (магистр филологических наук), УО БрГУ имени А.С. Пушкина (*г. Брест, Рэспубліка Беларусь*)

Yuliya Koptsova, senior lecturer of the Department of General education disciplines and methods of teaching them at the faculty of psychology and education (master of Philology). UO BrSU named after A. S. Pushkin (*Brest, Republic of Belarus*)

yu_ll_yu@mail.ru

17. Кравченкова Е. А., кандидат филологических наук, доцент кафедры мировой литературы, Государственный институт русского языка им. А.С. Пушкина (*г. Москва, Российская Федерация*)

Kravchenkova E. A., candidate of philological Sciences, associate Professor of the Department of world literature, Pushkin State Institute of Russian language (*Moscow, Russian Federation*)

eakr@mail.ru

18. Кузьмина К. Е. кандидат психологических наук, доцент кафедры педагогики и психологии, Смоленский государственный университет (СмолГУ) (*г. Смоленск, Российская Федерация*)

Kuzmina K. E., candidate of psychological Sciences, associate Professor of the Department of pedagogy and psychology, Smolensk state University (*Smolensk, Russian Federation*)

kseniavorzanova@mail.ru

19. Кузнецова Н. П., доктор экономических наук, профессор кафедры управления рисками и страхования, Санкт-Петербургский государственный университет (*Санкт-Петербург, Российская Федерация*)

Kuznetsova N. P., doctor of Economics, Professor, Department of risk management and insurance, Saint Petersburg state University (*Saint Petersburg, Russian Federation*)

nataliakuz2010@yandex.ru

20. Леванюк А. Я., кандыдат філалагічных навук, дацэнт, загадык кафедры педагогікі пачатковай адукацыі псіхалага-педагагічнага факультэта УА «БрДЗУ імя А.С. Пушкіна» (*г. Брэст, Рэспубліка Беларусь*).

Levonyuk A. E., candidate of philological Sciences, associate Professor, academician of the Department of pedagogy of primary education of the faculty of psychology and education of the UE "BrdU named after A. S. Pushkin" (*Brest, Republic of Belarus*).

levonyuk.alla@mail.ru

21. Левчук З. С., кандидат педагогических наук, доцент кафедры педагогики УО БрГУ имени А.С. Пушкина (*г. Брэст, Рэспубліка Беларусь*)

Levchuk Z. S., candidate of pedagogical Sciences, associate Professor of the Department of pedagogy of the A. S. Pushkin state University (*Brest, Republic of Belarus*)

liauchuk2020@mail.ru

22. Лихачева С. А., аспирант, Казанский (Приволжский) федеральный университет (*Россия, Татарстан*)

Likhacheva Svetlana Andreevna, *PhD student Kazan (Volga region) Federal University (Russia, Tatarstan)*

sun113@mail.ru

23. Маранцман Е. К., доктор педагогических наук, профессор кафедры педагогики начального образования и художественного развития ребенка, Российский государственный педагогический университет им.А.И. Герцена (*Санкт-Петербург, Российская Федерация*)

Marantsman E. K., doctor of pedagogical Sciences, Professor of the Department of pedagogy of primary education and artistic development of the child, Herzen Russian state pedagogical University (*Saint Petersburg, Russian Federation*)

elena.marantsman@mail.ru

24. Морозикова И. В., кандидат психологических наук, доцент кафедры педагогики и психологии, Смоленский государственный университет (СмоЛГУ) (*г. Смоленск, Российская Федерация*)

Marsikova I. V., candidate of psychological Sciences, docent of Department of pedagogy and psychology Smolensk state University (SmolGU) (*Smolensk, Russian Federation*)

irina_morozikova@mail.ru

25. Переход О. Б., канд. фил. наук, доцент, зав. каф. общего и русского языкознания УО «Брестского государственного университета им. А.С. Пушкина» (*г. Брест, Республика Беларусь*)

Perekhod O., PhD, associate Professor head of the Department of General and Russian linguistics, Brest state technical University (*Brest, Belarus*)

reho61@mail.ru

26. Рачевский С. Г., к.фил.н., доц. кафедры прафесійнага развіцця работнікаў адукацыі, член-карэспандэнт Міжнароднай Акадэміі навук педагагічнай адукацыі ДУА «Брэсцкі абласны інстытут развіцця адукацыі» (Брэст, Беларусь)

Rachevsky S. G., candidate of philological Sciences, associate Professor The educational INSTITUTION " Brest regional Institute for the development of education" (*Brest, Belarus*)

kafedra.boiro@yandex.ru

27. Самуйлік Я. Р., кандыдат філалагічных навук, дацэнт кафедры беларускай і рускай моў Брэсцкага дзяржаўнага тэхнічнага ўніверсітэта

Yaraslau Samuilik, candidate of philological Sciences, associate Professor of the Department of Belarusian and Russian languages of Brest state technical University (*Brest, the Republic of Belarus*)

yaroslav551@rambler.ru

28. Слесарева Т. П., кандидат филологических наук, доцент кафедры общего и русского языкознания, Витебский государственный университет имени П.М. Машерова (*г. Витебск, Республика Беларусь*)

Slesareva T. P., candidate of Philology, associate Professor of the Department of General and Russian linguistics, Vitebsk state University named after p. M. Mash-erov (*Vitebsk, Republic of Belarus*)

slestp@yandex.ru

29. Тоболевич Т.Л., старший преподаватель кафедры БиРЯ Брестского государственного технического университета (*г. Брест, Республика Беларусь*).

Tatsiana Tabalevich, senior lecturer of the Belarusian and Russian Language Department Brest state technical University (*Brest, Republik of Belarus*)

30. Чагайда Ю.Н., кандидат филологических наук, доцент кафедры белорусского и русского языков, Брестский государственный технический университет (*г. Брест, Республика Беларусь*)

Chahida Yu, candidate of philological Sciences, associate Professor of the Department of Belarusian and Russian languages, Brest state technical University (*Brest, Republic of Belarus*)

chagaida@lenta.ru

31. Щерба О.В., старший преподаватель кафедры БиРЯ Брестского государственного технического университета (*г. Брест, Республика Беларусь*)

Aksana Shcherba, senior lecturer of the Belarusian and Russian Language Department Brest state technical University (*Brest, Republik of Belarus*)

shchierba77@mail.ru

32. Ходынюк Ю. Э., к. фил.н. кафедры гуманитарных и социальных наук, отделения нефилологии, филологии российской Панствовой Высшей школы им. Папы Яна Павла II в Бялой Подляске (*Бяла Подляска, Польша*)

Khodynyuk Yu. E., Ph. D. of the Department of Humanities and social Sciences, Department of neophilology, Philology of the Russian Panstvovoi Higher school. Pope John Paul II in Biala Podlaska (*Biala Podlaska, Poland*)

chodyniuk@list.ru